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Notat fra formandsmøde d. 16. marts 2022. 
 

 

Deltagerliste: 

 

 
 

 
Sted: Adm. Lindholm  4. 
 
Tid: Den 16.marts 2022 
 
Referent: Jens Erik Grøn  
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Agenda for mødet: 
     d. 15. februar 2022 
 
Kære afdelingsformænd. 
 
Vi vil gerne invitere jer til formandsmøde – onsdag d. 16. marts 2022 kl. 1700-1900. 
 
Jeres indsats i afdelingsbestyrelserne er et uvurderligt bidrag til udviklingen af boligselskabet, og i 
organisationsbestyrelsen vil vi gerne anerkende jeres arbejde og give jer mulighed for at mødes med andre 
afdelingsformænd. 
 
Formandsmøderne skal være et uformelt forum, hvor I kan drøfte stort og småt med repræsentanter fra 
organisationsbestyrelsen. Altså et supplement til de formelle møder i repræsentantskabet, og en aften, hvor der 
ikke er en fast dagsorden. 
 
Vores umiddelbare tanke er, at formandsmøderne skal: 
 

– Skabe et forum for erfaringsudveksling  

– Inspirere og motivere til samarbejde mellem afdelinger 

– Være et uformelt møde, hvor I kan byde ind med stort og småt til boligselskabet. 

 
På det første formandsmøde vil vi gerne høre jeres holdninger til, hvordan formandsmøderne kan blive en succes, 
og hvordan I ønsker at form og indhold skal være på møderne. 
 
Der behøver ikke altid være repræsentanter med fra administrationen. Men her første gang vil direktør Jens Erik 
Grøn deltage, så vi også har mulighed for at få svar på praktiske spørgsmål. 
 
Vi håber, I vil tage godt imod dette nye initiativ, og vi ser frem til at modtage din tilmelding til første møde – senest  
10. marts 2022  på mail  hh@sundbyhvorup.dk. 
 
Vi byder på aftensmad og kaffe. 
 
På vegne af organisationsbestyrelsen 
 
 
Hans Bøyen Christensen  

 

Velkomst. 

Organisationsbestyrelsesformand Hans Bøyen Christensen bød velkommen og gennemgik 

ovenstående agenda for mødet. 

Hans oplyste, at organisationsbestyrelsen er meget tilfreds med det store fremmøde. 

Ideén med mødet  udspringer sig af org. best. og ledelsens strategidag i november 2021. 

 

Præsentation af deltagerne. 

Deltagerne præsenterede sig selv og fortalte  bl.a. lidt om hvor langt tid de havde været med i 

beboerdemokratiet. 
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Rundvisning i administrationen. 

Jens Erik forestod denne. 

Vi gik en tur rundt i den ”nye” adm. bygning og Jens Erik forklarede om den nye ankomst 
situation  jf. person data forordning.  Man anmelder sin ankomst og ekspeditions- 
medarbejderen viser én hen til den man har en aftale med eller så  kommer den man har en 
aftale med op og henter én.   
 
Aktiviteter i afdelingerne. 
Nedenstående blev oplyst af de forskellige afdelinger. 

• Afd. 15.   
Der afholdes 3 aktiviteter hver uge med flot fremmøde. 

• Afd. 64.  
Har planer om en rundvisning i egen afdeling i Gandrup. 

• Afd. 77.  
Meget stille i afdelingen selvom der bor mange unge.  
Der forsøges med list ude aktiviteter her i år.  
Afd. best. har indkøbt div. udespil.  
Fredagshygge er også på tapetet.   

• Afd. 12.  
Mange klubber – faktisk 10 stk.  
Der arbejdes med rekruttering af blok repræsentanter i de 20 blokke -  til at byde ny 
indflyttere velkommen. 
Ligeledes arbejdes den med rekruttering af affaldsagenter for hver blok. 
Der holder en afdelingsfest hvert år i september – fest og farver hedder den. 
Vores bydelsmødre er et vigtigt aktiv. 

• Afd.63. 
Der satses på en Tysklandstur og vi vil gerne have afd. 61,62 og 64 med. 
Brug erfaringer fra afd. 7 og 12 – da de gennem mange år har haft disse ture på tapetet. 

• Afd.88. 
Vi har forsøgt med fælles aktiviteter men det løber ud i sandet. 

• Afd. 61. 
Vi har også lidt aktiviteter i de enkelte byggeafsnit/bebyggelser.  
Men husk at respekterer at mange af vores beboere blot ønsker at bo  og ikke deltage i 
afdelingens aktiviteter.  
  

Besigtigelsestur d. 10-12- juni 2022. 

Formen og prisen på besigtigelsesturen blev drøftet. 

De mindre afdelingers rådighedsbeløb udhules, hvis alle afd. best. medlemmer tager med på 

turen.  

Hans oplyste, at hvis rådighedsbeløbet hæves skal det omkring økonomichef Rikke Naur 

Dybdahl således det evt. kan komme med i års budgetterne som skal godkendes på 

afdelingsmøderne.  

Der var opbakning til at fortsætte med besigtigelsesturene i deres nuværende form – da man 

alt tid får megen viden med hjem til brug i afdelingerne. 
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Næste formandsmøde. 

Afholdes d. 21. september kl. 1700-1900 i Lindholm Søpark 4.  

Det blev aftalt, at der altid skal være et elle to temaer på dagsorden. 

Meld gerne tema emner ind nu til Jeg@sundbyhvorup.dk  

Ligeledes blev det aftalt, at næstformanden er velkommen hvis formanden er forhindret. 

Særskilt dagsorden udsendes primo september 2022. 

 

Intro. møde for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer. 

Afholdes d. 5. oktober 2022 kl. 1700-1900 i Lindholm Søpark 4.  

Ideén med mødet  udspringer sig af org. best. og ledelsens strategidag i november 2021. 

Særskilt dagsorden udsendes medio september 2022. 
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